

Protokoll DS-möte nr 8 2018

Plats: Örnberg

Närvarande

Victoria Anglebjer, Niklas Blomqvist, Martin Braxell, Anneli Lönn, Håkan Persson, Anders (Tholbox) Tholsson

§ 1 Mötet öppnas

- Anders förklarade mötet öppnat.

§ 2 Val av sekreterare för mötet

- Niklas valdes till sekreterare.

§ 3 Val av justerare för mötet att jämte ordföranden justera protokollet

- Anneli valdes till justerare.

§ 4 Godkännande av dagordning

- Dagordningen godkändes.

§ 5 Godkännande av föregående protokoll

- Föregående protokoll godkändes.

§ 6 Ekonomi

- Vi har fått bidrag från kulturförvaltningen. På Marginalen bank har vi 900 000 kr. Vi har fått 4500 kr i ränta.
- Vi behöver hitta ytterligare en bank för att hålla totalbeloppet per bank under 900 000 kr.
- Bokföringsfirma: Anneli har ringt runt till olika bokföringsuppdrag. Bokföringsfirman har kostat 10 000 kr mer ett år och Annelie spekulerade på ifall det berodde på en förseningsavgift (som är precis 10 000 kr). Rayceem AB var en firma som Annelie kände till och har pratat med och de konstaterade att de belopp vi i övrigt betalar är rimligt. Det är också en möjlig firma att vända sig till. De är lite billigare än nuvarande firma.
- Anders pratar med Micke på bokföringsfirman för att få en tydligare koppling mot vår budget. Vi vill dessutom ha kvartalsrapporter vilket verkar vara standardförfarande.
- Demokratijamboree: enligt verksamhetsplan så betalar vi deltagaravgift och resa. Vi informerar i informationsmaillet att distriktet står för ombudens deltagaravgift upp till 950 kr och resa motsvarande 2 klass tåg (upp till 600 kr).

§ 7 LÄKO

- Man letar lägerplats. Intendentur saknar ansvarig. Kostnaden är ca 200 kr per dag och deltagare.

§ 8 Utbildning

- Vi hjälper utbildning med utskick om växtkraft. Växtkraft kommer att genomföras i Handens scoutstuga.
- Martin har färdigställt information och blankett för hur man ska få ersättning för kurserna. Martin ber styrelsen att titta och komma med synpunkter. Vi behöver bestämma sista datum för när vi ska få in ansökningarna. Anders föreslog den 13 dec (Lucia). Kårerna redovisar sina utlägg med kopia på faktura och bankutdrag.

§ 9 Kårutveckling / konsulent

- Flemingsbergs scoutkår kommer att läggas ned.

Protokoll DS-möte nr 8 2018

Plats: Örnsberg

§ 10 AU

- Det nya AU:t består av samma deltagare som tidigare.
- AU:t har inte vetat att Martin varit kontaktperson. Det är oklart för dem hur de ska redovisa din ekonomi.
- Vi får sätta upp några punkter för hur de ska redovisa sin budget. De använder en mall från Stockholms VUX. Den fungerar bra. AU:t har inga egna regler.
- AU:t har en aktivitetsbudget på 50 000 kr. Borde vi ha riktlinjer för hur de ska använda pengar? Vi anser att de har fått ansvar att själva välja vad de ska använda sina pengar till. Vi har inte fått in så många kvitton än.
- Borde man ordna en övernattning i samband med stämman undrar AU:t. De kollar på sitt första möte den 5 okt.
- Vi bör ge dem ett konto och även bjuda in dem till att använda vår Google drive.

§ 11 Rover-AU

- Det har bildats ett nytt regions Rover AU. Deltagare är: Jakob Hedin Mårdh, Sara Nordholm, Axel Back Enocksson, Tilda Helm Astemo, Martin Lunderberg, Ruben Andersson.
- Rover AU föreslår att de kommer att ligga under Södertörn.
- Rover AU undrar om det finns information om GDPR att tillgå.

§ 12 Förråd

-

§ 13 Stämma

-

§ 14 Distriktsläger

- Man letar lägerplats. Intendentur saknar ansvarig. Kostnaden är ca 200 kr per dag och deltagare.

§ 15 Övriga frågor

- Hemsidan: DS-mailen går inte att hitta.
- Se till att ha Info-grejer. Man kan söka bidrag.
- Nackafejden går i helgen. Martin har bjudit in utbildningsdelen och Tholbox att komma dit och göra reklam för stämman och växtkraft.

§ 16 Kommande möten

- DS-möten:
Tis 6 nov kl 18.30 - 21.00

§ 17 Mötet avslutas

- Anders tackade och avslutade mötet

Niklas Blomqvist,
SekreterareAnders Tholsson,
OrdförandeAnneli Lönn,
Justerare